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We consider the simulation of the Josephson junction dynamics under the
influence of external radiation. Using Python in the Jupyter book environment,
we have developed algorithms to calculate the current-voltage characteristic of a
Josephson junction under the influence of external radiation and to compute the
amplitude dependence of the Shapiro step width. A parallel algorithm for the task
under consideration is implemented with the help of the Joblib library of Python,
and the efficiency of parallel computing is analyzed.

Рассмотрена задача моделирования динамики джозефсоновского перехода
под воздействием внешнего излучения. С использованием Python в среде Jupyter
book разработаны алгоритмы для вычисления вольт-амперной характеристики
джозефсоновского перехода под воздействием внешнего излучения и проведены
вычисления ширины ступеньки Шапиро в зависимости от амплитуды. Реализован
параллельный алгоритм для рассматриваемой задачи с использованием библио-
теки Joblib, и проанализирована эффективность параллельных вычислений.
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